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Behandling: 
Jon Gunnes (V) fremmet følgende merknad: 
Merknadsstiller er ikke imot at det bygges friidrettshall på Ranheim, men pga usikker 
finansieringsplan så bør man avvente vedtaket om kontrakt med Skanska om oppføring. 
Rådmannen sier i sitt saksfremlegg at en eventuell opplåning for å finansiere en ny friidrettshall må 
fortrenge andre prosjekter. Dette er ikke forenelig med tidligere vedtatt politisk prioritering. 
Idrettsrådet i Trondheim har aldri prioritert friidrettshall foran andre prosjekter. 
 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 1 stemme (V). 
Merknaden fremmet av Gunnes fikk ingen tilslutning og er en mindretallsmerknad. 
 
VEDTAK: 
 

1. Formannskapet gir rådmannen fullmakt til å inngå en kontrakt med Skanska om oppføring av 
en friidrettshall på Ranheim med forbehold om endelig vedtak etter at finansieringsplan er lagt 
frem.   

 
2.  Utgifter til prosjektering innarbeides i den totale finansieringsplanen for friidrettshallen.   

Dersom friidrettshallprosjektet ikke blir realisert skal rådmannen komme med forslag til 
inndekning av prosjekteringskostnadene i forbindelse med 2. tertialrapporten innenfor den 
vedtatte budsjettrammen. 
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